
Sameiet Promenadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 19.04.2018

Til stede: Eivind Soldal
Kjell Ove Viken
Torleif Knutsen
Tomm Thorkildsen
Kari Pettersen

Sak 1 – 18/19  Konstituering av styre:

Eivind Soldal ble gjenvalgt som formann.
Kari Pettersen overtar som sekretær, mens Toirleif Knutsen tar ansvar for oppgjør for bruk av
strøm i kjelleren ( frys, kjøleskap og vinskap ) samt kajakkstativ.  Videre vil T. Knutsen ha 
ansvar for oppfølgning og utsendelse av faktura for lading av biler.
For øvrig ingen endringer.

Sak 2 – 18/19    Godkjennelse av årsmøte protokoll:
Protokollen ble godkjent.

Sak 3 – 18/19    Godkjennelse av referat fra styremøte 01.03.2018.
Referatet ble godkjent.

Sak 4 – 18/19    Fordeling av godtgjørelse og oppgaver i styret:
Oppgaver Det vises til sak 1 – 18/19.
Godtgjørelse (gjelder for perioden 17/18)

Eivind Soldal (formann) kr. 19.000,-
Kjell Ove Viken kr.   9.000,-
Torleif Knutsen kr.   9.000,-
Kari Pettersen kr.   9.000,-
Tomm Thorkildsen kr.    5.000,-
 Kr. 51.000,-

KP ansvarlig for å gi beskjed til Høyer-Jonassen.

Sak 5 – 18/19    Forberedelse til sommerfesten / dugnad:
Tidspkt: 08.06.2018.
En påminnelse skal sendes snarest, hvor det også informeres om at bindende påmelding vil 
bli sendt ut i slutten av mai mnd.  Ansv.: KOV
Påmelding.  Ansv.: ES
Det foretas felles innkjøp av mat og kake. Ansv.: KOV/TK
Beboerne medbringer eget drikke.

      
Sak 6 – 18/19    HMS-Brannøvelse:
Test gjennomført i april mnd.
Beboerne oppfordres til å lese branninstruksen som ligger på hjemmesiden.
Gjennomgang / orientering skal avholdes for alle beboere tidlig høst’18.  Ansv.: TK



Sak 7 – 18/19    Oppdatering ang. montering av El-bil ladestasjoner:
a)
Alle bakplater er nå ferdig montert og testet.
Gjenstående er montering av ladere, som gjennomføres primo mai.
Bruksanvisning vil bli utarbeidet av OneCo, så snart all programmering er foretatt.
Fakturering vil bli foretatt av OneCo direkte til hver enkelt beboer i hht bestilling.
Ansv.: KOV
b)
Oppgjør for bruk av strøm bli å foreta etterskuddsvis.
Ansv.: TK

Sak 8 – 18/19    Eventuelt
a)
Innkjøp av høytrykkspyler.  Ansv.: KOV
b)
Etablering av velforening.  Det tas ny kontakt med Zenit v/ P. Møller Hansen.  Ansv.: ES
c)
Blomstereng mot Otra.
Det arbeides videre med muligheten for å frese opp 4 felt i skråningen og så blomstereng.  
Utstyr må leies, og arbeidet gjennomføres som dugnad.  Ansv.: KOV
Det tas kontakt med Parkvesenet mht hvilke type frø og bistand til å anskaffe disse. Ansv.: 
TK
d)
Ved dugnad skal grønske fjernes ved inngangspartiet. Ansv.: KOV

Neste styremøte: 30/5-18 kl. 18.00 hos Torleif


